



CANADA

**C
o
m
m
u
n
i
q
u
é**

No. 49
no

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

JUNE 28, 1971
LE 28 JUIN 1971

DIPLOMATIC APPOINTMENT/
NOMINATION DIPLOMATIQUE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today the appointment of Mr. R. D. Jackson as Canadian Commissioner on the International Commissions for Supervision and Control in Viet-Nam and Laos. He will be resident in Saigon. Mr. Jackson will replace Mr. A. F. Hart who has been assigned to headquarters in Ottawa.

Mr. Jackson was born in England on December 26, 1934. He received a B.A. from the University of British Columbia in 1956 and did graduate work at the University of Hamburg (1956-1957) and the London School of Economics (1957-1960). He joined the Department of External Affairs in July 1960 and after being posted to Berlin from 1961-1963, he served as adviser to the ICSC in Hanoi from 1964 to 1965. He returned to Canada in 1965 and worked in the Disarmament Division; subsequently he attended the National Defence College in Kingston in 1968. In September 1969 he was posted to Laos as Commissioner of the ICSC; since March 1970 he has been the senior External Affairs officer in Hong Kong with title of Trade Commissioner.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui la nomination de Monsieur R. D. Jackson au poste de Commissaire canadien au sein de la Commission internationale de surveillance et de contrôle au Vietnam et au Laos. Monsieur Jackson résidera à Saigon et remplacera ainsi Monsieur A. F. Hart, rappelé à l'administration centrale du Ministère à Ottawa.

Né en Angleterre le 26 décembre 1934, Monsieur Jackson a reçu un diplôme de Bachelier ès Arts de l'Université de la Colombie-Britannique en 1956 pour ensuite poursuivre ses études à l'Université de Hambourg (1956-57) et au London School of Economics (1957-1960). Il s'est joint au Ministère des Affaires extérieures en juillet 1960 et, après une affectation à Berlin de 1961 à 1963, il a été conseiller auprès de la CISC à Hanoi de 1964 à 1965. De retour au Canada en 1965, il a travaillé au sein de la Direction du désarmement et plus tard, il a participé à un cours au Collège de la Défense nationale à Kingston. En septembre 1969, il a été affecté au Laos en qualité de Commissaire de la CISC et, depuis mars 1970, il fut, en qualité de Délégué commercial, le principal agent des Affaires extérieures à Hong Kong.